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Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 22. 02. 2013  
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 9 z 9 členů výboru a tajemník výboru. 
 
Hosté:  doc. MUDr. B. Svoboda, CSc. – primátor  hl.  m.  Prahy, členové ZHMP:                         
Ing. K. Březina.  
Ing. P. Paneš, Ph.D. – vedoucí odd. PRM MHMP, zástupci DP. hl. m. Prahy, a.s., zástupci 
sdělovacích prostředků a veřejnost. 
 
Zahájení:  14.10 hod. 
Ukončení: 15.15 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: předseda FV ZHMP J. Vávra 
 
Úvod 
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra přivítal přítomné a konstatoval, že FV ZHMP je 
usnášeníschopný. Na úvod přednesl program a vyzval přítomné k připomínkám a doplnění k 
programu jednání FV ZHMP. 
 
program schválen  po úpravě – na návrh předsedy FV ZHMP stažen z programu jednání bod 
č. 6 (souhlas pro Běchovice) – všichni přítomní  byli pro návrh. 
 
Hlasování č. 1: 9 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
Ověřovatel zápisu Ing. J. Pařízek 
 
I. Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP  
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra přistoupil k prvnímu bodu jednání a vyzval přítomné 
k připomínkám a doplnění k zápisu z minulého jednání. 
 
Vzhledem k tomu, že byl tento bod bez připomínek, dal hlasovat o schválení zápisu 
z minulého jednání FV ZHMP. 
 
Hlasování č. 2: 7 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
II. Financování DP hl. m. Prahy, a.s. 
 
Předseda FV ZHMP J.Vávra uvedl bod. 
 
Kritika členů FV ZHMP za neúčast vrcholových představitelů managementu DP hl. m. Prahy, 
a.s.,. 
 
1.Financování DP hl. m. Prahy, a.s., bude přesunuto na mimořádné  jednání FV ZHMP. 
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Hlasování č. 3: 8 pro, 0 proti, zdržel hlasování 1 – návrh byl přijat 
 
III. Převod nevyčerpaných finančních prostředků určených na výstavbu trasy metra A 
v roce 2012 do rozpočtu roku 2013 
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra uvedl bod a předal slovo doc. MUDr. B. Svobodovi, CSc. – 
primátorovi  hl.  m.  Prahy. Ten ve stručnosti uvedl projednávaný bod.  
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. Do té se přihlásili Ing. 
M. Kousalíková, Ing. Urbánek dopravní ředitel DP hl. m. Prahy, a.s., Ing. Z. 
Javornická, JUDr. P. Hulinský Ph.D., Bc. O. Pecha, A. Vlásenková. Byly žádány 
informace o průběhu výstavby v písemné podobě. Dále byly žádány informace o 
technologiích, fakturacích a jiných podrobnostech vážícím se k této stavbě. Zástupce DP hl. 
m. Prahy, a.s. podal ústní informace, jak o průběhu prací a financování v jednotlivých úsecích 
výstavby trasy metra A, tak stručně o způsobu kontrolingu dodavatelů atp. Na závěr Ing. 
Javornická seznámila FV ZHMP o koordinaci plateb směřující z HMP k DP hl. m. Prahy, a.s., 
také přislíbila zaslat základní informaci o možnosti čerpání evropských prostředků od nám. 
Noska elektronicky. Na závěr pak jednotliví členové FV ZHMP představovali svůj postoj k 
projednávanému bodu a jejich vůli hlasovat.   
 
Po vyčerpání diskuze přistoupil předseda FV ZHMP J. Vávra k hlasování o usnesení. 
 
1. FV ZHMP doporučuje ZHMP převod nevyčerpaných finančních prostředků určených 

na výstavbu trasy metra A v roce 2012 do rozpočtu roku 2013 schválit.  

 
Hlasování č. 4: 7 pro, 0 proti, zdržel hlasování 2 – návrh byl přijat 
 
 
IV. Návrh na předfinancování projektu z OPPK realizovaným DP hl. m. Prahy, a.s.- 
Můstek 
 
Předseda FV ZHMP J.Vávra uvedl bod a předal slovo doc. MUDr. B. Svobodovi, CSc. – 
primátorovi  hl.  m.  Prahy. Ten uvedl projednávaný bod a seznámil přítomné s projektem a 
důvodem pro předfinancování ze zdrojů hl. m. Prahy.  
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. Do té se přihlásili Ing. 
J. Pařízek, JUDr. P. Hulinský Ph.D., Ing. Urbánek dopravní ředitel DP hl. m. Prahy, a.s. 
Členové FV ZHMP vyjadřovali svůj postoj k projednávanému tématu. Padl také dotaz na 
celkové náklady akce. Veškeré informace k projektu za DP hl. m. Prahy, a.s., podal dopravní 
ředitel DP hl. m. Prahy a.s., Ing. Urbánek. 
 
Po ukončení diskuze přistoupil předseda FV ZHMP J.Vávra k hlasování o usnesení. 
 
3. FV ZHMP doporučuje ZHMP návrh na předfinancování projektu z OPPK ve výši 150 

mil. Kč realizovaným DP hl. m. Prahy, a.s. (bezbariérovost stanice metra Můstek) schválit. 

 
Hlasování č. 5: 6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 3 – návrh byl přijat 
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V. Návrh na konečnou jednorázovou úhradu 170 mil. EUR se splatností k 19. 3. 2013 
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra uvedl bod a předal slovo doc. MUDr. B. Svobodovi, CSc. – 
primátorovi  hl.  m.  Prahy. Ten představil přítomným projednávaný bod, jeho genezi a 
důsledky. Zdůraznil kvalitní rating hl. m. Prahy a na závěr doporučil FV ZHMP tento bod 
schválit. Ing. Javornická uvedla, že je jedná o více méně technický tisk a že časový prostor 
nebyl příliš veliký. Seznámila přítomné s podrobnostmi.   
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra poděkoval za úvod a otevřel diskuzi. Do té se přihlásili 
JUDr. P. Hulinský, doc. MUDr. B. Svoboda, CSc, Ing. Z. Javornická, Ing. Štěpán, Ing. 
Pařízek. 
Padl dotaz na náklady jaké hl. m. Praha vydala za služby pojící se k emisi dluhopisů. Byl 
velmi podrobně vysvětlován postup jaký hl. m. Praha zvolila při emisi dluhopisů. Byl žádán 
přehled dluhové služby podrobně v horizontu do roku 2018. Diskutovány byly ceny za právní 
služby. Byla podána informace o tendru na právní služby pro hl. m. Prahu. 
 
Po ukončení diskuze přistoupil předseda FV ZHMP J. Vávra k hlasování o usnesení. 
 
4. FV ZHMP doporučuje ZHMP návrh na konečnou jednorázovou úhradu 170 mil. EUR 

se splatností k 19. 3. 2013 schválit. 

 

Hlasování č. 6: 6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 3 – návrh byl přijat 
 
 
VI. Různé 

 
Předseda FV ZHMP J. Vávra uvedl bod a informoval o přesunu termínů jednání FV 
ZHMP. Seznámil členy FV ZHMP o programu příštích jednání FV ZHMP. 
 
JUDr. P. Hulinský Ph.D. předložil návrhy na analýzy doporučující eurobondy a srovnání 
právních služeb v minulosti a nyní. 
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra seznámil přítomné s materiálem týkající se KCP Praha, a.s. a 
návrh na řešení stávající situace společnosti. Sdělil, že stále je Kongresové centum jediné 
místo v ČR, kde je možné pořádat kongresy s kapacitou nad 2000 osob. Na závěr sdělil, že 
veškeré materiály budou na ZHMP.  
 
Zástupkyně OS ZNB přednesla FV ZHMP svá stanoviska k dopravním stavbám na území hl. 
m. Prahy. Žádala o finanční prostředky na prováděcí studii. Žádala, aby bylo nasloucháno 
občanům. OS ZNB zajímá cena za vestibul a květinovou výzdobu v budově Nové radnice. 
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra, poděkoval zástupkyni za dotazy a sdělil způsob jakým podat 
dotazy a žádosti na MHMP. 
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Předseda FV ZHMP J. Vávra, na závěr poděkoval všem přítomným za účast na dnešním 
jednání a ukončil FV ZHMP. 
 
 

 
Jiří Vávra 

 předseda FV ZHMP 
 
 
 
 

Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická - ROZ MHMP 
 
Ověřil: Ing. J. Pařízek 




